
    
Notulen van de live Algemene Ledenvergadering van ICOM NL 

gehouden op 20 mei 2022 – 15.00 – 17.00 uur 
Mesdag Collectie (Laan van Meerdervoort 7F, Den Haag), ook online te volgen 

Aanwezig : Bestuursleden: 

Diederik von Bönninghausen, voorzitter (DvB)

Ruud Moesbergen, penningmeester (RM)

Arja van Veldhuizen, secretaris (AvV)

Caroline Breunesse (CB)

Justin van den Berg (JvdB)

Amanda Vollenweider (AVo)

Paul Klarenbeek (PK)  

Afwezig Marjon Visser (MV) 
Femke Haijtema (FH) 

1. Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter opent de hybride vergadering en heet alle aanwezigen van harte 
welkom. Het betreft een live en online vergadering na Covid 19. De 
vergadering wordt opgenomen voor het vervaardigen van de notulen, na 
afloop wordt de opname verwijderd. Leden kunnen de vergadering ook 
digitaal volgen en via de chat vragen stellen. Vragen die niet aan bod komen 
tijdens de ALV worden apart door het bestuur beantwoord. Na afloop zal er 
een borrel worden gehouden.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Ingekomen stukken en mededelingen

Er zijn geen ingekomen stukken. 

3. Notulen ALV 2021

Er zijn geen vragen en/of opmerkingen naar aanleiding van het verslag van 
vorig jaar. Het verslag is onder dankzegging aan de notulist goedgekeurd.  
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4.

Er wordt ingestemd door de ALV met de volgende mutaties van het bestuur:

• Paul Klarenbeek (PK) werkzaam bij het Drents Museum wordt 
algemeen bestuurslid.

• Caroline Breunesse (CB) als nieuwe voorzitter en opvolger Diederik von 
Bönninghausen (DvB) 

• Arja van Veldhuizen (AvV) blijft secretaris en gaat haar tweede termijn 
in. 

Junior bestuurslid (geen officiële bestuursfunctie, maar meer dan welkom) 
JvdB geeft een toelichting, komend jaar is het de bedoeling om deze functie 
meer uit te bouwen. Het is de bedoeling om iemand die nu student is en ook 
lid van ICOM NL te benaderen en per september 2022 aan te trekken voor een 
junior bestuurslidfunctie. Via het nieuwe ledenadministratiesysteem Genkgo is 
goed inzichtelijk wie studentlid is, deze personen krijgen een mail met de 
vraag of zij het junior bestuurslidmaatschap aan willen nemen. Bedoeling is 
om een junior bestuurslid gedurende een jaar mee te laten lopen met het 
bestuur. 

Bestuursleden die aanblijven en nog in hun termijn zitten: 

Bestuursmutaties (Diederik) 
DvB merkt op dat ICOM NL zich aan de roulatieschema’s houdt en dat 
betekent dat je na een aantal termijnen als bestuurslid afscheid neemt.  

 

Bestuurssamenstelling (bijlage 2) 
• Ruud Moesbergen (RM) legt zijn rol van penningmeester na zes jaar (twee 

termijnen) neer en draagt deze over aan Amanda Vollenweider (AV).  
• Arja van Veldhuizen (AvV) blijft secretaris (tweede termijn). 
• Diederik von Bönninghausen (DvB) is door zijn termijnen heen en legt 

zijn rol als voorzitter neer, hij zal wel nog technisch voorzitter voor deze 
ALV zijn, hij draagt zijn rol over aan Caroline Breunesse (CB). Er wordt 
per acclamatie ingestemd met Caroline Breunesse als nieuwe voorzitter 
voor ICOM NL. Persoonlijke noot van DvB: afgelopen coronaperiode is 
vooral gebruikt om de interne huishouding van ICOM NL op orde te 
krijgen, vooral de website, financiën, communicatie, socials en de 
ledenadministratie.  

Bestuursfuncties wissels: 
• Femke Haijtema (FH) en Justin van den Berg (JvdB) gaan zich 

bezighouden met het ledenaanbod. Daarnaast blijft Justin ook de socials 
onder zich houden. 
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• Femke Haijtema (FH) 
• Justin van den Berg (JvdB) 
• Amanda Vollenweider

Onder dankzegging van inzet en bijdrage van de afgelopen jaren wordt er bij 
deze ALV afscheid genomen van Ruud Moesbergen (RM) en Diederik von 
Bönninghausen (DvB). 

Leden gaan akkoord met de mutaties van de bestuursleden, van de leden die 
online deelnemen is via Google Forms voorafgaand akkoord ontvangen.

5. Voorzitter (Diederik) 
DvB geeft een korte toelichting op de huidige stand van zaken. 

- Annual Report 2021 to ICOM International - Jaarverslag 2021

Zoals elk jaar heeft DvB een Engelstalig jaarverslag 2021 opgesteld. Er zijn 
geen vragen of opmerkingen. De ALV heeft kennisgenomen van het Annual 
Report 2021. 

Voortgang beleid 2021 - 2023 
In het beleidsplan dat tijdens de vorige ALV is gepresenteerd is een aantal 
doelen en ambities geformuleerd. Groot gedeelte van dit beleidsplan is 
uitgevoerd, in uitvoering of doorlopend. Met name op het gebied van interne 
huidhouding, zoals bedrijfsvoering, communicatie en ledenaanbod is er veel 
gerealiseerd. Het beleidsplan is wel toe aan vernieuwing, maar is voor nu nog 
een jaar geldig. De contacten met Suriname zijn nog niet opgepakt. 

6. Secretaris (Arja) 

- Stand van zaken t.a.v. leden(administratie) 

AvV geeft een korte toelichting op de huidige stand van zaken. 
De verwachting was een daling van het ledenaantal van ICOM NL, omdat bij 
ICOM International de verwachting was dat door COVID 19 een daling van 
het aantal leden zou inzetten. Het tegendeel is gebeurd, ICOM NL is gegroeid. 
Inmiddels is er een jaar gewerkt met het nieuwe ledensysteem Genkgo, de 
aanmeldingen komen soepeler binnen, de verwerking vergt alleen nog wel de 
nodige handelingen en dit heeft vertragingen opgelopen door tegenslagen, 
zowel persoonlijk als bij de verwerking in Parijs.  
Routinematige werkzaamheden van de ledenadministratie worden deels 
uitbesteed aan iemand buiten het bestuur. Criteria voor inschrijven zijn 
aangescherpt. Zo moeten studentleden verplicht hun opleidingsmailadres als 
eerste mailadres noteren. Door dat te doen wordt voorkomen dat leden eeuwig 
student blijven, op een gegeven moment geeft een mailadres een foutmelding 
en is dat een controlemoment. Dit controlesysteem heeft ook geen daling van 
de leden opgeleverd. De beloofde doorlooptijd tussen registreren en 
daadwerkelijk lidmaatschap is tussen de 6 en 8 weken. Veel korter in tijd is 
niet te realiseren omdat dit via het kantoor in Parijs verloopt. 
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Vraag naar ontwikkeling ledenaantal bij vergelijkbare national committees als  
Duitsland of Frankrijk – Antwoord DvB: Internationaal vreesde men dat door 
Covid 19 het ledenaantal zou instorten. Bij een aantal ander national 
committees zijn wel dalingen waarneembaar. Bij ICOM NL hebben wij de 
automatische incasso’s goed georganiseerd, waardoor een groot deel van de 
leden, door een zekere luiheid, automatisch lid blijft. 

Yvonne Ploum vraagt zich af waarom wij relatief weinig instellingsleden  
hebben – Antwoord AvV punt om mee te nemen en nader over na te denken, 
AvV heeft zelf over het institutionele lidmaatschap en de criteria daarvoor nog 
wel een aantal vragen. 
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7. Penningmeester (Ruud) 
- Toelichting en jaarstukken 2021 

RM geeft een korte toelichting op de jaarstukken van 2021. 
Het eigen vermogen is gegroeid het afgelopen jaar, dat is een zorg, want dat is 
zeker niet het doel. Geld dat binnenkomt door contributies wil ICOM NL ook 
weer besteden voor de leden. 

Vraag naar hanteren van criteria voor instellingsleden, dat lijkt niet moeilijk  
voor musea.– Antwoord AvV – voor een museum is dat meestal makkelijk, 
maar voor andere organisaties niet altijd. Er zijn veel randgebieden wat een 
museum is en wat niet. Er zijn allerlei organisaties die actief zijn in 
museumland, in allerlei gradaties. Er zijn in de praktijk veel twijfelgevallen.  

AvV merkt op dat de National Committees een ICOM Working Group hebben 
t.b.v. het aanscherpen van lidmaatschapscriteria. CB en AvV hebben 
gesproken met de voorzitter van deze working group over de gedane 
voorstellen. Deze voorstellen zouden dramatische gevolgen hebben voor 
ICOM NL, met name voor onze studentleden. Ze willen de onderlinge grote 
verschillen per land reduceren. Wat de werkgroep voorstelt is dat studentleden 
alleen lid kunnen worden als zij door een museum tijdens hun stage worden 
voorgedragen. Dat lijkt niet erg realistisch in Nederland. In de praktijk duren 
stages zelden langer dan 3 maanden, terwijl het lid worden van ICOM bijna 
even lang duurt. Dit kan dit voor ICOM NL inhouden dat we van meer dan 
2000 studentleden naar bijna 0 gaan. Een ander heikel punt is het voorstel om 
voor het eerst ook vrijwilligers te accepteren als lid (twee personen per 
museum, als dat geheel door vrijwilligers wordt gerund). Dat is in de praktijk 
lastig uitvoerbaar. In het gesprek kwam het belang van toetsbaarheid van 
criteria  duidelijk op tafel. De voorzitter van de werkgroep was blij met de 
input van ICOM NL en dit krijgt een vervolg.  
 

 

AvV: Oproep aan de leden om eigen pagina op ICOM NL-website te checken. 
Staat je keuze voor je International Committee er nog niet in, vul dit dan svp 
aan. 

Vraag Björn Stenvers: is het de doelstelling ICOM NL om Nederlandse leden 
actief aan te laten haken bij International Committees?  
DvB vult aan dat dat inderdaad onze doelstelling is en dat doe je wat ICOM 
NL betreft zeker door lidmaatschap aan te moedigen en zichtbaar te maken bij 
inschrijving waar ieders interessegebied ligt. Vervolgens is het de kunst om 
daadwerkelijk aan te haken, daar liggen nog een aantal communicatie-
uitdagingen binnen ICOM.
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Er zijn recent in totaal zo’n 6820 leden. Na afdracht aan ICOM International is 
er € 152.000 te besteden. Hiervan is ongeveer de helft bedrijfskosten 
(personeels- en algemene kosten zoals genoemd in de jaarrekening). De 
andere helft willen ICOM NL besteden aan activiteiten en subsidies ten gunste 
van de leden. Afgelopen jaar, mede door Covid 19, is hier minimaal aan 
besteed. 

Het eigen vermogen van de vereniging bedraagt € 152.000. 

Er is een aantal vernieuwingen doorgevoerd, zoals de ledenadministratie 
(Genkgo). Er zal meer worden geïnvesteerd in menskracht en bestuurskosten 
(vrijwilligersfee) om al het werk gedaan te krijgen. Het ledenaantal is niet 
afgenomen zoals eerder verwacht.  

Gevraagd wordt welke ideeën er zijn om het eigen vermogen de komende tijd 
omlaag te brengen. CB geeft aan dat er voor dit jaar zoveel mogelijk 
activiteiten voor de leden in gang worden gezet. Ook de General Conference 
komt eraan, waardoor er meer uitgaven aan reissubsidies worden verwacht. 
Eind van het jaar wordt dit geëvalueerd en nagegaan of dit voldoende is 
gebleken.  

Vragen via de app ontvangen bij DvB: vraagsteller ziet dat het vermogen op 
één Raborekening staat, kan dit niet veel beter worden gespreid? RM merkt op 
dat je vanaf de Euro 100.000,- geld moet betalen. Het eigen vermogen staat op 
twee rekeningen. Met de incasso’s van de ledenfacturen en het overmaken 
naar Parijs zit er rond de jaarwisseling een moment waarop de grens ruim 
overschreden wordt met Euro 400.000,-. 

Suggestie is om dit bij bijvoorbeeld Robeco vast te zetten en kosten te 
reduceren, zoals door al voor 30 december het geld naar Parijs over te boeken. 
De nieuwe penningmeester zal deze suggestie meenemen.

- Verslag KasCo 
Kascontrole-commissie

Anouk de Bruin van de Kascontrole-commissie rapporteert: dit verslag is 
verantwoord opgesteld. De KasCO is tevreden over de wijze waarop het 
financiële beleid is uitgevoerd. De vragen die de KasCo heeft voorgelegd aan 
het bestuur zijn naar tevredenheid en helder beantwoord. De KasCo is blij dat 
het bestuur de ambitie blijft behouden om het eigen vermogen meer ten gunste 
van activiteiten voor de leden wil besteden.

- Vaststellen jaarstukken 2021 – decharge penningmeester

Samenvattend komt de Kascontrole-commissie erop uit dat de jaarrekening en 
het financieel verslag van 2021 een goed beeld opleveren van financieel 
handelen, die geleid hebben tot het voorgelegde resultaat. Zij adviseren dan 
ook de ALV, de penningmeester en de overige leden van het bestuur decharge 
te verlenen voor het door hen gevoerde financieel beleid in 2021. 

pagina  6
Algemene Ledenvergadering ICOM NL 20-05-2022   



Er wordt gestemd door de ALV-leden: 
• Voor het vaststellen van de jaarrekening 2021; Vergadering gaat akkoord 
• Voor het verlenen van décharge aan de penningmeester; Vergadering gaat 

akkoord.

Kascommissie leden; Sylvia Alting van Geusau  treedt af als KasCo lid. 
Silvia wordt voor haar inspanningen bedankt. Anouk de Bruin blijft nog een 
jaar lid van de KasCo. Er wordt een oproep gedaan voor een nieuw KasCo lid, 
meld je aan bij het bestuur. 

- Begroting 2022 - 2025 

Begroting 2021

Afgelopen jaar flink ingezet op vernieuwing, dat loopt nu af. De 
museumdefinitie en de General Conference waren flinke kostenposten. De 
General Conference kosten lopen dit jaar nog door. Meer activiteiten worden 
ondernomen en georganiseerd en ook deze activiteiten brengen meer kosten 
met zich mee.  

Vraag -> ICOM Family is een slapend project waar nog kosten voor 
gereserveerd staan. ICOM NL wil dit overdragen aan Parijs. Waar zijn de 
kosten nog voor? RM ligt toe dat de website nog in de lucht wordt gehouden 
en er wordt extra begroot om daadwerkelijk te zorgen dat dit een goede plek 
krijgt bij overdracht. 

Vraag -> Wat betreffen de kosten voor Praag en of ze niet bij 2025 ook alweer 
moeten staan. JvdB geeft aan dat dit helemaal klopt. Daar moeten ze wederom 
staan, en zullen worden toegevoegd. De kosten Praag zijn bestemd om iets 
vanuit ICOM NL te organiseren ter voorbereiding en in Praag voor de 
aanwezig leden aldaar.  

Wat zijn de kosten voor de museumdefinitie die door ICOM NL zijn geweest 
en nog gaan komen? Er is veel communicatie omheen georganiseerd. De 
implementatie en de vertaling gaan nog komen. Dit onderwerp wordt nader 
toegelicht verderop in de vergadering. 

8. Museumdefinitie (Amanda) 
- Stand van zaken na consultatieronde 4 museumdefinitie
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AVo geeft een korte toelichting op de Museumdefinitie.  

Er zijn een viertal consultatierondes gehouden. De laatste ging over een 
shortlist van 5 museumdefinities. Hier is een enquête over uitgezonden. Aan 
de hand van die dataset zijn twee rondetafelgesprekken gevolgd. Daar kwam 
definitie twee en drie als top naar voren. Waarbij definitie drie het minst 
controversieel was. Daarom is definitie drie als top 1 gestuurd naar ICOM 
Define. Vervolgens kwam er nog een uitnodiging van een extraordinary 
council meeting waarbij de voorzitters van de national committees over de 
laatste uitslag spraken. De overall uitslag van ronde 4 was vergelijkbaar met 
hoe ICOM NL erin stond, ook daar was definitie 2 en 3 als top overgebleven. 
Wederom heeft ICOM NL aangegeven voorkeur te hebben voor definitie 3.  
Het traject met de leden was wel heel waardevol.  

 

Vandaag is bekend geworden dat definitie 3 voorgesteld gaat worden in Praag. 
Het geel gearceerde is de definitie die naar Praag gaat, groen gearceerde is wat 
ICOM NL had aangeleverd.  

Voor wat betreft de vervolgroute. Er wordt een vertaling van de definitie 
gemaakt naar het Nederlands. Daarbij volgt een soort gelijke ronde met 
betrokkenheid van de leden om tot de beste vertaling te komen. Hier zijn 
financiën voor gereserveerd in de begroting.  

Veronique vraagt -> waarom beginnen met ‘researches collects conserves’, en 
dan de hele boel. AVo geeft aan dat deze hele discussie is afgerond; 
veranderingen kunnen niet meer worden neergelegd.  

Hans van de Bunt merkt op -> dat hij blij is dat de museumdefinitie niet 
dezelfde riedel oplevert als in Kyoto. Blij ook dat ICOM NL achteraf, 
wanneer de museumdefinitie is vastgesteld, discussieert over de Nederlandse 
vertaling. DvB vult aan -> dat het grote verschil met Kyoto is dat in Kyoto 
niemand zich betrokken voelde bij het proces en nu is dat anders. Deze 
definitie moet voor heel de wereld gelden. 

AvV – geeft aan -> dat de keuze in Kyoto was tussen het oude of het nieuwe. 
Het proces was erg ongelukkig. Daar waren er twee om uit te kiezen en dit 
leidde tot tweespalt bij de leden. Nu zal er één definitie ter stemming komen 
waardoor een verdeling in twee kampen wordt voorkomen. Binnen ICOM NL 
was overigens het proces hiernaar toe belangrijker dan de uitkomst, de waarde 
zit in de gesprekken die zijn gevoerd vanaf februari 2020. Enorm bedankt aan 
Amanda en Elzeline voor het organiseren en trekken van het project en voeren 
van alle gesprekken.  
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- Traject bijstellen ethische code 
AVo geeft een korte toelichting op de Ethische Code  

Er werd parallel aan de museumdefinitie opnieuw naar de ethische code 
gekeken. In het najaar is besloten om het parallelle traject los te laten en 
opnieuw naar de ethische code te kijken zodra de museumdefinitie is 
vastgesteld. In een eerder traject, toen de ethische code nog niet “on hold” 
stond heeft ICOM NL een vrij uitgebreid advies gestuurd. Ondertussen is 
wederom om input/advies gevraagd, maar heeft ICOM NL aangegeven te 
willen wachten en verwezen naar eerder aangeleverde input. ICOM NL laat 
zich hierin ook adviseren door een klein comité van leden.

9. Activiteiten en subsidies (Caroline) 

- Activiteiten voor de leden 
CB geeft een korte toelichting op de activiteiten en subsidies.  

De hele definitiediscussie kan eigenlijk ook als een activiteit worden 
aangemerkt. Er is een brainstorm gehouden met een aantal leden over welk 
aanbod nog meer kan worden aangeboden. Daar is onder andere uitgekomen 
dat voor nieuwe leden een sessie zou kunnen worden georganiseerd: “Welkom 
bij ICOM NL”. Deze sessie is nu eenmaal georganiseerd, voorafgaand aan de 
voorjaarsborrel in Schiedam. Deze sessie zal worden herhaald waar mogelijk.  

Tijdens de brainstorm is ook nagedacht over de General Conference in Praag 
en hoe we de leden hiernaartoe kunnen meenemen: “Op weg naar Praag”. Op 
16 juni is een bijeenkomst georganiseerd ter voorbereiding op Praag. Op de 
conferentie zelf is er een borrel gepland op de ambassade. Er gaat iemand mee 
naar Praag om de verslaglegging te verzorgen. DvB merkt op dat er inmiddels 
1.700 aanmeldingen zijn. 

Einde van het jaar wordt er geëvalueerd en een jaarprogramma voor 2023 
voorbereid. Vanuit de communicatiegroep is er de wens om ledenonderzoek te 
houden, hier is een extern bureau voor ingeschakeld om wensen en behoeften 
van leden in kaart te brengen, hier kan het stukje activiteitenbehoefte in mee 
worden geïnventariseerd.  

- Stavaza Training Cultural Awareness 
Deze training is in 2020 gestart in samenwerking met Akteos. Besloten is om 
dit door te zetten, de training is als zeer waardevol beoordeeld door 
deelnemers. Het is een dure cursus € 5.000,- en ICOM NL biedt deze aan de 
leden aan voor € 50,-. Oproep aan eenieder om deze zeker te volgen.   
- Stavaza.Reizen subsidies 
Een aantal reizen konden vanwege Covid-19 niet doorgaan. Afgelopen jaar 
zijn er zes aanvragen ontvangen. Een aantal hebben reissubsidie voor Praag 
aangevraagd. Dit kan nog wel meer worden, hier kan nog meer promotie voor 
gemaakt worden. Een museum wilde een internationale spreker naar 
Nederland halen, dan is er ook subsidie mogelijk. Zolang er maar een verslag 
wordt gemaakt en dit wordt gedeeld. Er zijn veel meer varianten mogelijk. De 
mogelijkheden staan op de website genoemd.
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10. Communicatie (Femke en Justin) 

JvdB geeft een korte toelichting op de stand van zaken rondom communicatie.  

- Website en Social media, ontwikkelingen 

De websites is vernieuwd. Onder het mom participatief wordt er van de leden 
medewerking gevraagd; mooiste aan ICOM, mooiste projecten, etc.  

JvdB vraagt aan de ALV-leden wanneer zij mooie thema’s of ideeën hebben 
om te delen via de Socials dit vooral door te geven via socialmedia@icom.nl / 
communicatie@icom.nl 

- Ledenonderzoek 

Er volgt een ledenonderzoek, ICOM NL heeft nu een goed systeem waarin 
bekeken kan worden hoe een ledenreis doorlopen wordt (customer journey). 

11. Inbreng van de leden
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DvB geeft de vragen weer die binnengekomen zijn via de app. 

• Jan Rense Boonstra –> In welke categorie vallen de nieuwe 
instellingsleden? Grote of kleine? RM beantwoord -> In categorie 2 –> 5 
nieuwe leden, categorie 3 –> 7 nieuwe leden, dit zijn de kleinere 
instellingen. Alle andere categorieën hebben 1 of 2 nieuwe leden.  

• Vraag -> Kan er geselecteerd worden per regio of per provincie. AvV -> 
deze data kan nu worden gezien.  

• Jan Rense Boonstra ! Er is nog een kandidaatlid voor de KasCo, dit staat 
in de notulen, anders weet hij nog een kandidaat.  

• Er wordt aangeraden om de cursus Cultural Awareness te volgen. 
• Hans van de Bunte ! Is vertegenwoordigd in de steering committee voor 

de external review van de governance van ICOM, het rapport is definitief 
op dit moment. Vorige week een laatste vergadering bijgewoond, tijdens 
deze vergadering werd opgemerkt dat er zorgen zijn over na Praag. De 
executive board treedt nagenoeg geheel af en wordt vervangen. Hoe 
kunnen we de uitkomsten van het rapport nog laten beklijven bij de 
nieuwe executive board? Verzoek / voorstel is om als ICOM NL een 
resolutie tijdens de vergadering op tafel te leggen die over de audit gaat 
waarin we oproepen dat de executive board zich aan de agenda houdt en 
er serieus mee aan de slag gaat. Urgentie en prioriteit moet aangegeven 
worden. Het is een goed rapport. DvB merkt op -> dat hij dit antwoord 
schuldig moet blijven, omdat de resoluties vorige week aan de orde zijn 
gekomen.  

• Luc Eekhout ! hij is kandidaat voor penningmeester van de executive 
board. Hij geeft aan dat er een lobby aan de gang is. Wens is om het 
programma van de external audit en the strategic plan te implementeren. 
Petitie als het kan graag.  

• Aangegeven wordt dat de weg van de resoluties niet meer mogelijk is. 
• Wat doen wij voor de musea in Oekraïne? CB geeft aan dat ICOM NL een 

aantal keer is benaderd o.a. door buurland Polen. Ook op individueel 
niveau is er toenadering gezocht. Er is door ICOM NL nog geen geld 
uitgegeven op dit gebied. DvB: nationaal en internationaal is er een aantal 
initiatieven. Vanuit het hoofdkwartier wordt er ingezet op bescherming. 
Materiële steun wordt er geleverd, ICOM NL kan financiële steun leveren.  

• Hanna Pennock, voorzitter van standing committee disaster 
riskmanagement ! er is een oproep gedaan vanuit ICOM om geld te 
sturen. Er wordt een red list samengesteld van objecten die je zou kunnen 
aantreffen op de markt. Er wordt samengewerkt met het SER van het Prins 
Claus Fonds.  

12. Wat verder ter tafel komt, rondvraag en sluiting
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Caroline Breunesse stelt zich voor als nieuwe voorzitter van ICOM NL, 
hiermee volgt zij Diederik von Bönninghausen op. Caroline werkt bij 
Naturalis. Ze is museoloog en kunsthistoricus. Sinds vorig jaar betrokken bij 
ICOM NL. Haar aandacht is getrokken bij de discussie over de 
museumdefinitie. Ze heeft veel internationale contacten en vindt het een 
enorme meerwaarde om internationaal samen te werken.  

CB heeft DvB nog hard nodig en heeft hem nog gevraagd om nog mee te gaan 
naar de General Conference in Praag. CB bedankt DvB en RM voor de 
afgelopen jaren en voor hun inzet en aanwezigheid en de bloemen worden 
overhandigd.  

RM memoreert zijn afgelopen zes jaar als lid van ICOM NL en als 
bestuurslid. DvB bedankt Luuk dat hij het stokje heeft overgedragen en CB 
voor het overnemen van het stokje.  

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering.  

pagina  12
Algemene Ledenvergadering ICOM NL 20-05-2022   


